
 

Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ ČASTI SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 1. decembra 2022 

vo veľkej zasadacej miestnosti na MsÚ v Trenčíne  
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Garant komisie : Lucia Kebísková (nový garant ku dňu konania VMČ) 

Ostatní prítomní : Mgr. Ján Forgáč – viceprimátor Mesta Trenčín 

   Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 

                 

Program: 

1. Úvod.  

2. Voľba predsedu VMČ SEVER 

3. Návrh na schválenie Harmonogramu zasadnutí VMČ SEVER na rok 2023 

4. Rôzne, diskusia. 

5. Záver. 

 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 

 

1. ÚVOD :  

• Viceprimátor mesta Mgr. Ján Forgáč privítal prítomných. Uviedol, že zasadnutie prvého VMČ 

SEVER (ďalej VMČ) od volieb zvolal z titulu funkcie viceprimátora. Konštatoval, že VMČ SEVER 

je uznášaniaschopný, prítomný sú šiesti členovia, poslanec Matejka sa ospravedlnil. Následne 

prečítal program rokovania a vyzval prítomných členov na prípadné doplnenie alebo zmenu 

programu.  Mgr. Baco navrhol doplniť bod č. 3 ohľadom schválenia Harmonogramu zasadnutí VMČ 

SEVER na rok 2023.  

 

Uznesenie 35/12/22: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny – doplnenie bodu 

č. 3 o schválení Harmonogramu zasadnutí VMČ na rok 2023 

HLASOVANIE :  

Za : 6 (Baco, Bystrický, Mičega, Petrík, Mišáková, Smolka)  Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

2. VOĽBA PREDSEDU VMČ SEVER :  

 

• Mgr. Forgáč  otvoril diskusiu a poprosil poslancov o návrhy.  

• JUDr. Smolka navrhol ako predsedu p. Baca nakoľko pán poslanec získal najviac hlasov vo 

voľbách, aby bol zároveň predsedom VMČ. 

• Mgr. Forgáč po diskusií dal prítomným hlasovať o voľbe nového predsedu VMČ SEVER. Týmto 

skonštatoval, že máme staronového predsedu VMČ SEVER, pogratuloval a odovzdal mu slovo 

a všetkým zaželal,  aby sa im dobre diskutovalo, a aby zožali iba úspechy. 

  

Prítomní členovia:   

Mgr. Miloslav Baco 

Ing. Miloš Mičega   

Mgr. Kamil Bystrický  

Mgr. Martin Petrík 

JUDr. Martin Smolka   

Mgr. Zuzana Mišáková, DiS.art 

 

 

Neprítomní členovia:   

Ing. Ladislav Matejka 
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HLASOVANIE :  

VMČ SEVER schvaľuje, že predsedom VMČ SEVER bude poslanec Mgr. Miloslav Baco. 

Za : 5 (Bystrický, Mičega, Petrík, Mišáková, Smolka)  Proti : 0  Zdržal sa : 1 (Baco) 

Uznesenie bolo schválené. 

• Mgr. Forgáč týmto skonštatoval, že máme staronového predsedu VMČ SEVER, pogratuloval 

a odovzdal mu slovo a všetkým zaželal, aby sa im dobre diskutovalo, a aby zožali iba úspechy. 

 

• Mgr. Baco poďakoval prítomným, občanom za prejavenú dôveru a schôdzu už viedol ako predseda 

VMČ. 

 

• z rokovania odišiel Mgr. Forgáč o 16:22 hod. 

 

3. NÁVRH NA SCHVÁLENIE HARMONOGRAMU ZASADNUTÍ VMČ SEVER NA ROK 

2023: 

 

• Mgr. Baco prečítal tabuľku s novým harmonogramom zasadnutí na rok 2023 a opýtal sa prítomných 

poslancov, či majú k tomuto harmonogramu nejaké pripomienky. 

• Mgr. Bystrický navrhol tento bod do programu rokovania , aby občania vedeli, že sa pokračuje 

v trende ako to bolo a v rámci diskusie otvoril otázku čo s letnými mesiacmi  júl august, uviedol že 

napríklad výbor VMČ ZÁPAD vtedy nerokuje. V rámci diskusie navrhol či má zmysel rokovať 

v letných mesiacoch, poprípade zvolať mimoriadne rokovanie VMČ SEVER. Do debaty sa zapojil 

JUDr. Smolka a pýtal sa  kde sú naplánovane zasadnutia, nato mu Mgr. Baco odpovedal kde sú 

v letných mesiacoch zasadnutia. Ing. Mičega navrhol Kubricu vylúčiť nakoľko sa za 8 rokov prišli 

občania Kubrice 2-3 krát niečo pýtať. Naposledy tam prišli ľudia z Gagarinovej ulice. Kto chce si nás 

nájde, maily sú zverejnene poznamenal. Mgr. Baco podotkol, že môžu prísť do Kubrej ak majú dajakú 

požiadavku. Môžeme vynechať Kubricu a dať si prázdniny.  

• P. Mišáková pripomenula, že niektorí majú školopovinne deti a budú odcestovaný, či sa da pripojiť 

online  

• P. Petrík odporučil preveriť či sa da pripojiť online ako jeden poslanec ak sa nemôže zúčastniť na 

rokovaní. Čo sa týka Kubrice by nechal je to taká symbolika keď sa tam nerobia investície aspoň že 

sa ukážu. Navrhol, aby sa tento program schválil ako je. Mgr. Baco uviedol, že ideálne by bolo ho 

schváliť teraz finálnu verziu.  Ing. Mičega sa vyjadril, že akákoľvek zmena mení iné komisie tak sa 

to nastavovalo, aby sa nebili časovo. 

• Mgr. Baco prečítal po prerokovaní s poslancami upravený Harmonogram zasadnutí s vypustením 

letných mesiacov, s tým že zasadnutie bude v prípade potreby.  

 

Uznesenie 35/12/22: VMČ SEVER súhlasí zmeniť Harmonogram zasadnutí na rok 2023 a to 

nerokovať počas letných mesiacov júl, august iba mimoriadne v prípade potreby. 

HLASOVANIE :  

Za : 6 (Baco, Bystrický, Mičega, Petrík, Mišáková, Smolka)  Proti : 0      Zdržal sa : 0 

Uznesenie bolo schválené.  

 

 

4. RÔZNE, DISKUSIA: 

 

• občianka : ďakuje za občanov, že ich znova zvolili akurát je jej ľúto za p. Trepáčom.... všetkých by 

chcela poprosiť pokiaľ budú odsúhlasovať Pod sokolice nech neodsúhlasujú v Opatovej, keď sa bude 

vec týkať Pod sokolíc  nech odsúhlasia Pod sokolicami.  V minulosti v určitých  častiach  mesta boli  
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vždy určený poslanci,... príklad p. Baco Vy za Opatovú p. Mičega Pod sokolice p. Bystrický 

Sihoť..... že by sa obracali na poslancov, ktorý by bol určený za určitú časť. Či chcú všetci všetko 

riešiť. Občania nemajú spätne väzby či by si poslanci nenašli čas prišli a príklad oslovovali tých 

občanov. Zviditeľniť sa , individuálne osobne naviazali kontakt oni čakajú spätnú väzbu a niečo  

z volebných sľubov niečo splnili. V určitej časti SEVER sa veľmi venujete a v určitej časti to beriete 

ako schôdza. Kukučínka je v takom stave, že ja plačem keď tadiaľ idem a pritom tadiaľ nechodím ja   

chodím autobusom, ale občas idem aj peši na stanicu je to smutne, stále čakáme na Terminál, ktorý 

stále nie je, ale tá cesta  tí občania tam žijú... veľmi čakala na tuto schôdzu je rada že sú tu všetci ktorí 

ste , veľa ľudí ovplyvnila... bude rada keby aj p. Smolka ako písala, spolupracoval. Ale naozaj 

spolupracoval.....P. Smolka chápe, je to uhol pohľadu, my sme hlavne poslanci za celé mesto 

poznamenal,  nerád robí, aby si to delili.... vie že sa to týka tej bytovky....Problémy sú v každej časti 

SEVER,  systém je dobrý zachoval by ho, je to na kolegoch. P. Baco sa prikláňa, nerád by to delil, 

aby sa niekto venoval viac tej časti  niektorí tej, ak sa poslanec nemôže dostaviť zavolá kolegovi, aby 

daný problém riešil. Pomerne často spolu poslanci komunikujú. P. Bystrický k tomu dodal, že výbor 

ma odporúčacie stanovisko a je tam naozaj dôležité nájsť tú väčšinu, politickú väčšinu v parlamente 

mestskom... , podpora musí byť 13+ nato, aby sa to presadilo v zastupiteľstve... aby sa to začalo robiť 

tie investície..., na jednotlivé úseky to fungovalo vtedy keď tu bola nemenovaná politická strana.... 

teraz sme tu všetci nezávislí poslanci . 

• Občianka spomenula  p. Gavendovú z Opatovej, že je nahnevaná na školu, ktorú  p. Trepáč neotvoril.  

P. Baco odpovedal, že na toto budeme mat stále čas sa k tomu vrátiť, keď budeme pod sokolicami 

• P. Mičega sa spýtal či máme informácie k rozpočtu okrem toho čo je zverejnené, či rokovali. P. Baco 

odpovedal, že poslal za seba požiadavky niečo sa zohľadnilo niečo nie. 

• P. Mičega poslal požiadavku minulý rok na priechod pre chodcov, ktorý mu poslanci neodobrili aspoň 

priechod pre chodcov pred zimákom. P. Smolka na tom sa pracuje, nie je v rozpočte ? ja som ho tam 

videl. P. Mičega pripomenul že teraz to povedal, že už pred rokom keď ho navrhoval, ho spraviť ste 

vraveli, že sa na ňom robí prešiel celý rok .... je v rozpočte teraz, kto ho bude strážiť, aby sa spravil 

celý rok sa neurobila na ňom ani čiarka. P. Baco spomenul, že ho predkladal..., ako dva priechody 

s priechodom k 7. Základnej škole, je tam budeme sa pýtať naň. P. Smolka povedal, že si zoberie 

patronát nad týmto priechodom pred zimákom. P. Petrík podotkol, že sa p. Mičega môže na 

zastupiteľstve spýtať v bode interpelácie ako je na tom prechod pre chodcov. 

• P. Bystrický sa spýtal či ma výbor zaujať stanovisko k rozpočtu v materiály formou uznesenia.... či 

po voľbách sa v minulosti zaujalo stanovisko k rozpočtu. P. Baco odpovedal, že ak majú potrebu 

prijať uznesenie tak nech navrhnú. Nikto nemal potrebu navrhnúť uznesenie. 

• Občianka na p. Marouska mala otázku k tabuli, ktorá hovorí že sú obytná zóna a tá tabuľa nie je 

viditeľná ,ako sa vchádza Pod sokolice... p. Marousek odpovedal, že policajti to nafotili poslali na 

útvar mobility, spätnú väzbu nemáme. p.Baco navrhol dať to ako požiadavku. Ďalej boli spomenuté 

parkovacie miesta a čiary, parkovacie miesta na súkromnom pozemku, ktoré nie sú namaľované, na 

tej strane si spravili parkovisko, nemôže tam nikto parkovať cudzí, kedy budú spoplatnene Pod 

sokolice p. Marousek odpovedal že skôr ako v lete 2023 to nebude. 

• Občan požiadal preveriť parkovacie miesto pre invalidov na Hodžovej ulici 1491, že miesto je stále 

voľné, nikoho tam nevidel parkovať možno sa presťahovali, či sa zruší, je tam aj číslo parkovacieho 

preukazu. 

 

• z rokovania odišiel JUDr. Smolka o 16:38 hod. 

 

5. ZÁVER: 

 

• Mgr. Baco ukončil výbor poprial všetkým všetko dobre do Nového roku, pekné sviatky hlavne 

pokojné,  veľa zdravia pozitívnej energie, poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ 

SEVER.  
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• Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 5. januára 2023 v KS Opatová Trenčín.  

 

Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 16,47 hod.  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Lucia Kebísková 

V Trenčíne, dňa 01.12.2022 

 

 

 

 

 

Mgr. Miloslav Baco 

Predseda VMČ SEVER 

          
 


